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For tredje gang i Santander Final4-histo-
rien er vi samlet her i Jyske Bank Boxen. I 
graven er lagt corona-restriktioner, og for 
blot en måned siden havde vi et fantastisk 
Santander Final4 i Esbjerg for kvinderne, 
hvor glæden over atter at kunne samles 
til håndboldfest og fire afgørende pokal-
kampe tydeligt skinnede igennem.

Det blev således en kæmpe fest i Esbjerg, 
og det bliver det også her i Herning, hvor 
vi kan se frem til to hæsblæsende dage, 
fyldt med tophåndbold på banen og et 
væld af underholdning og aktiviteter 
udenfor banen. I samarbejde med vo-
res mangeårige hovedsponsor Santan-
der Consumer Bank, har vi lagt endnu et 
lag på festlighederne, der blandt meget 
godt byder på et stort finaleshow med 
Safri Duo. Glæd jer! 

Indenfor de 20 x 40 meter kan vi se frem til 
fire superintense kampe, der i sidste ende 
afgør rangstigen i årets Santander Cup. I 
den ene semifinale mødes sidste års to 
finalister fra Aalborg Håndbold og Mors-
Thy Håndbold. Sidstnævnte trak her det 
længste strå med en 32-31 sejr, og det var 
måske overraskende for de fleste, men er 
også lige præcis dét, pokalhåndbold går 
ud på. Alt kan med andre ord ske. Ender 
holdet fra Bette Balkan med at løbe med 
det hele igen, vil det være anden gang 
i klubbens historie, mens det samme vil 
være tilfældet for Aalborg Håndbold ved 
samlet sejr. 

I den anden semifinalekamp mødes GOG 
og Bjerringbro-Silkeborg. Med alt kan ske 
tankegangen i baghovedet, og det fak-
tum at holdene i HTH Herreligaen to gan-
ge i indeværende sæson har afgjort deres 
indbyrdes kampe med 1 måls forskel, så er 

det umuligt at spå om, hvordan det spæn-
der af. En samlet finalesejr til BSH vil være 
første gang i klubbens historie (holdet har 
været i finalen fire gange før), mens fyn-
boerne er det mest pokalvindende hold 
herhjemme med 10 forudgående sejre. 

En stor tak for et godt samarbejde skal 
slutteligt lyde til deltagerklubberne, Her-
ning Kommune, Jyske Bank Boxen og vo-
res hovedsponsor Santander Consumer 
Bank. En lige så stor tak skal også lyde til 
jer publikum for at bakke op om de fire 
klubber og finalestævnet som helhed. 
Lad os sammen gøre denne weekend til 
noget ganske særligt!
Velkommen til årets Santander Final4.

Thomas Christensen, direktør i Divisions-
foreningen Håndbold.

Vejen til Santander Final4 for GOG
1/8-finale: TMS Ringsted – GOG, 28-32
1/4-finale: GOG – Skjern Håndbold, 31-28

Vejen til Santander Final4 for Mors-Thy Håndbold
1/8-finale: Ribe-Esbjerg HH – Mors-Thy Håndbold, 28-29
1/4-finale: Fredericia Håndboldklub – Mors-Thy Håndbold, 28-34

Vejen til Santander Final4 for Aalborg Håndbold
1/8-finale: HC Midtjylland – Aalborg Håndbold, 29-36
1/4-finale: TTH Holstebro – Aalborg Håndbold, 20-30

Vejen til Santander Final4 for Bjerringbro-Silkeborg
1/8-finale: Team Sydhavsøerne – Bjerringbro-Silkeborg, 21-33
1/4-finale: Bjerringbro-Silkeborg – Skanderborg Aarhus Håndbold, 33-28

Vejen til Santander Final4 

Spiller Årstal Spiller Årstal

Mads H. Hangaard Mors-Thy Håndbold 2020 Frank Brøndum, Viborg HK 2002

Anders Zachariassen, GOG 2019 Frederik Ohlander, KIF Kolding 2001

Mikael Aggefors, Aalborg Håndbold 2018 Michael V. Knudsen, Viborg HK 2000

Torbjørn Bergerud, TTH Holstebro 2017 Søren Gottfredsen, Skjern Håndbold 1999

Tibor Ivanisevic, Skjern Håndbold 2016 Kristian Asmussen, Kolding IF 1998

Tim Winkler, HC Midtjylland 2015 Joachim Boldsen, GOG Gudme 1997

Lasse Mikkelsen, Skjern Håndbold 2014 Bilal Suman, Kolding IF 1996

Bo Spellerberg, KIF Kolding København 2013 René Boeriths, GOG Gudme 1995

Henrik Mølgaard, Skjern Håndbold 2012 Jan Kirkegaard, HK Roar 1994

Mikkel Hansen, AG København 2011 Kim G. Jacobsen, Kolding IF 1993

Jan Nielsen, Århus Håndbold 2010

Erland Marmelund, FCK Håndbold 2009

Heino Holm Knudsen, Team Tvis Holstebro 2008

Kasper Søndergaard, KIF Kolding 2007

Lasse Boesen, KIF Kolding 2006

Kasper S. Povlsgaard, BSH 2005

Bo Spellerberg, KIF Kolding 2004

Michael V. Knudsen, Skjern Håndbold 2003

Tidligere pokalfightere 

Et Santander Final4 er noget ganske særligt 
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År Dato Resultat

2020 20.06.21 Mors-Thy Håndbold Aalborg Håndbold 32-31

2019 27.09.20 TTH Holstebro  GOG 28-30

2018 17.03.19 Aalborg Håndbold Skanderborg Håndbold 28-27

2017 04.02.18 TTH Holstebro GOG Håndbold 26-21

2016 05.02.17 Skjern Håndbold Bjerringbro-Silkeborg 27-20

2015 07.02.16 HC Midtjylland  GOG Håndbold 30-26

2014 29.03.15 Skjern Håndbold Team Tvis Holstebro 24-20

2013 09.03.14 KIF Kolding København Bjerringbro-Silkeborg 28-24

2012 03.02.13 Århus Håndbold Skjern Håndbold 27-26

2011 05.02.12 Aalborg Håndbold AG København 26-32

2010 28.12.10 Århus Håndbold AG København 20-26

2009 02.01.10 Bjerringbro-Silkeborg FCK Håndbold 30-31

2008 27.12.08 Team Tvis Holstebro GOG Svendborg TGI 31-25

2007 29.12.07 KIF Kolding GOG Svendborg TGI 28-23

2006 30.12.06 KIF Kolding Viborg HK 37-33

2005 30.12.05 Bjerringbro-Silkeborg GOG Svendborg TGI 29-36

2004 29.12.04 KIF Kolding Skjern Håndbold 41-33

2003 27.12.03 GOG Skjern Håndbold 33-30

2002 29.12.02 GOG/Gudme Viborg HK 32-27

2001 30.12.01 KIF Kolding GOG/Gudme 32-26

2000 25.02.01 Viborg HK KIF Kolding 28-23

1999 09.01.00 Skjern Håndbold FIF 24-20

1998 28.12.98 Kolding IF Skjern Håndbold 27-25

1997 28.12.97 GOG/Gudme Otterup HK 36-22

1996 29.12.96 GOG/Gudme Kolding IF 30-29 (f.s.)

1995 10.01.96 GOG/Gudme Vrold Skanderborg HK 33-20

1994 15.12.94 HK Roar Skjern Håndbold 26-19

1993 15.12.93 KIF Kolding GOG/Gudme 26-21

1992 16.12.92 GOG/Gudme VRI 22-19

1991 18.12.91 GOG/Gudme Kolding IF 25-19

1990 19.12.90 GOG/Gudme Gladsaxe HG 19-14

1989 16.12.89 Kolding IF Gladsaxe HG 29-18

Tidligere pokalvindere

HERNING
ER
OGSÅ
FEDT
TIL 
HVERDAG

Besøg
tilflytter.herning.dk
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I tog fusen på de fleste sidste år og 
hev pokalen hjem – sæt lige lidt ord 
på den oplevelse og fest?
– Det var en helt fantastisk weekend. Vi 
var nok underdogs, da vi gik ind i fina-
leweekenden med alt at vinde og intet at 
tabe. Vi var dog i fin form inden stævnet, 
og så slår vi Skjern i semifinalen, hvilket 
gav en tro på tingene. I finalen vidste vi 
godt, at vi skulle op mod et utroligt stærkt 
hold i Aalborg, så det var egentlig bare at 
kaste alt i puljen, og det endte så med at 
give bonus. Følelsesmæssigt var det en 
form for ekstase, da det lykkedes. Folk 
var helt oppe at ringe, og klubben er jo 
ikke forvænt med at vinde trofæer, så da 
det alligevel lykkedes for første gang, ja-
men det var en vild følelse, og noget der 
samlede hele klubben, byen og området. 
Og nu kan I lave en Back2Back sejr. 
Hvor meget tror du, at sidste års 
triumf vil spille ind for jer?
– Jeg tror helt sikkert, at vi kan bruge sid-
ste års triumf til noget positivt. Det gør 
noget ved én at vide, at det kan lade sig 
gøre. Måske en eller anden form for sik-
kerhed eller tryghed i at vi har bevist det 
før. Vi er inde i en god periode med en 
stort set skadesfri trup, så det tæller også 
på plussiden. Så selvtilliden er stor, og 
jeg synes også, at vi har et godt hold, der 
fortjener at være med i Final4. Så vi kom-
mer bestemt ikke bare for at være med 
som gæster. Vi kommer for at vinde igen. 
Du er inde på det - I har set skarpe ud 
især efter nytår – kan du uddybe det 
lidt?
– Ja, vi har fået spillere tilbage fra skader, 

og det har betydet, at vi har kunnet træne 
med fuld trup, og i kampe har vi fået brugt 
alle mands kvaliteter. Og det har været en 
stor gevinst for os. Når alle er klar, har vi 
et rigtig stærkt hold, og det er det, vi har 
set resultatet af her på den anden side 
af nytår.
I møder Aalborg Håndbold i 
semifinalen - har I opskriften klar på, 
hvordan I skal klare dem?
– Vi har da en idé. Man kan sige, at sidste 
år i finalen, der mødte vi dem på et tids-
punkt, hvor de var ramt på resurserne, og 
i år er det så første kamp og på et lidt an-
det tidspunkt i sæsonen. Men vi skal gøre 
det, vi er gode til. Det vil sige stå rigtig 
godt og kompakt i forsvaret og give vores 
målvogtere de bedste betingelser og så 
løbe kontra på dem. Vi er gode til at løbe, 
og får vi lavet et tocifret antal kontramål, 
så har vi en god chance. Vi har også nogle 
gode bagspillere, der skal ramme deres 
høje niveau, så det er en cocktail af det 
hele, der skal til for at slå Aalborg, der jo 
er et sindssygt godt hold.  
Og for dig personligt – du er nummer 
2 på topscorerlisten i ligaen og nu 
også udtaget til landsholdet?
– Det er egentlig gået ret meget som øn-
sket efter mit skifte fra Skjern til Mors-Thy. 
Jeg har fået en stor rolle på holdet, som 
jeg trives godt i, og jeg har meget selv-
tillid. Især i mine afslutninger, hvor jeg 
går på alle chancer og har en stor tror på, 
at boldene går ind. Og så har jeg nogle 
gode medspillere, der dels tiltrækker en 
del af opmærksomheden, og som dels 
fodrer mig med bolde. Så dem skylder 

Bjarke Christensen: 

Vi kommer for at vinde igen
Det seneste år har været vildt for Bjarke Christensen. Santander Final4 triumf i juni, mål på 
samlebånd i HTH Herreligaen og senest landsholdsdebut. Nu er den 29-årige venstre fløj klar 
til at gå efter mere hæder, når han og resten af holdkammeraterne fra Mors-Thy Håndbold skal 
forsvare pokalguldet. 

jeg meget. Så det har været et fedt år, 
og jeg synes, at jeg har formået at bygge 
nogle lag på. Jeg er også superglad for, at 
Nikolaj (Jacobsen red.) har set min vej, da 
landsholdet skulle udtages i sidste uge. 
Det tager jeg som et stort skulderklap, så 
selvom jeg er vestjyde, kan jeg godt sige, 
at jeg er meget stolt over det.  

Her på falderebet – har du en hilsen til 
jeres fans? 
– Ja, jeg håber, at de møder lige så tal-
stærkt frem som sidste år. Det var helt 
fantastisk, og vi så jo alle, hvor meget de 
betød for os. De giver os en form for vin-
ger, og dem får vi brug for, hvis vi skal gå 
hele vejen igen. 
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“Når man som os  
har valgt at bosætte 
sig helt ude på 
landet i et af de små 
samfund, betyder 
det meget at nogle 
holder liv i de små 
foreninger...”

Lisbeth, Hurup

Det forpligter at være én af de lokale. Vi forsikrer i 
Nord-, Midt-og Vestjylland og sætter en ære i at støtte 
alt det der skaber grundlaget for det gode liv i vores 
område. Danmarks Rygrad, kalder vi det.  
Med os bliver pengene på lokale hænder. Vi tror nemlig 
på at overskud måles i evnen til at give tilbage til sit 
lokalsamfund.  

Er du enig? Se hvad vi ellers har til fælles på  
thistedforsikring.dk/fordig

Vælg et lokalt forsikringsselskab som tager ansvar

Hovedsponsor for

1. Rasmus Henriksen
2. Emil Hansson
4. Kasper Lindgren
5. Bjarke Christensen
6. Mads Hoxer Hangaard
7. Sander Øverjordet
9. Jacob Mikkel Hansen

10. Jonas Hermannsen
11. Lasse Pedersen
13. Andreas Nielsen
14. Viktor Bergholt
17. Erik Toft
18. Kristian Vukman
21. Tim Sørensen
22. Axel Franzén
23. Marcus Midtgaard
26. Rasmus Bech
27. Oscar von Oettingen

Cheftræner: Niels Agesen
Assistenttræner Lars Krarup

  HOLDOPSTILLING 



10 11



12 13

Kan du sætte lidt ord på den rejse, 
det har været for dig i klubben?
– Det har været en lang rejse. Og en fanta-
stisk rejse. Jeg kom til klubben dengang 
det hed AaB Håndbold for 15 år siden, 
som 15-årig. Efter 3-4 år på ungdomshol-
dene kom jeg med i ligatruppen, for at 
snuse lidt til det. Men det var en helt an-
det tid og et helt andet set-up dengang. 
Den rejse jeg har været på siden med 
klubben, har som sagt været fantastisk, 
og jeg er utrolig stolt over, at jeg har fået 
lov til at være med i så lang tid. Og at jeg 
har fået så stor en rolle, som jeg har og 
kan kalde mig selv for anfører for Aalborg 
Håndbold. Overordnet set er jeg nok en 
smule overrasket over, at vi er nået så 
langt på så relativ kort tid. Men samtidig 
må man sige, at vi har en direktør, der i 
den grad har troet på tingene og kæmpet 
for dem. Der er blevet skabt et set-up og 
en vindermentalitet, der er utrolig smit-
tende. Og ligegyldig hvilke spillere vi får 
ind i truppen, jamen så fungerer det, og 
de falder hurtigt til. En del af æren for det 
tilfalder også os spillere i truppen, så at 
have været med til at bygge den kultur 
og vindermentalitet op i klubben, vi har, 
gør mig også personligt stolt.  
Kan du perspektivere lidt frem mod 
næste sæson, hvor blandt andet en vis 
Hr. Hansen tiltræder, og der er planer 
om en større hal?
– Ja med hensyn til hallen, tyder det på, 
at vi får den udbygget, så vi kan have flere 
tilskuere på lægterne. Nu får vi også - som 
du siger - et prominent navn hjem, så det 
kan nok være, at vi får lidt flere tilskuere 
fremover. Men generelt vokser det hele 

bare. Det har aldrig gået bedre for klub-
ben, end det gør nu, også hvis vi kigger 
på den økonomiske del af det. Så fremti-
den ser meget lys ud, og der bliver bare 
bygget på lag for lag.  
I kommer fra en fremragende sæson 
med DM-guld og finalepladser i EHF 
Champions League og Santander 
Final4. Målt op mod det, hvordan har 
denne sæson indtil videre været for 
jer?
– Det var ikke helt så godt i starten. Vi 
havde nogle bærende spillere, der hav-
de haft en meget lang sidste sæson og 
som så også var til OL. Dermed var der 
ikke så meget tid til hvile og restituering 
af kroppene. så vi bøvlede lidt med at få 
det hele til at hænge sammen i starten, og 
det kostede os også et par nederlag her 
og der. Efter at vi er kommet tilbage fra 
pausen her i januar, har vi vundet alt, hvad 
vi har rørt ved, og vi ved jo også godt, at 
det er nu tingene er ved at spidse til, og 
så stepper man måske naturligt lidt ekstra 
op i en trup som vores. Så vi er ved at finde 
den form, der gør at vi måske kan nappe 
nogle flere titler i år. 
I kan tage sæsonens andet trofæ her 
under Santander Final4 – hvor meget 
vil det betyde for jer?
– Jamen, det vil betyde sindssygt meget. 
Nu glippede det jo sidste år, selvom ærg-
relse over det måske falmede lidt med 
alle de andre vilde ting, der skete på det 
tidspunkt. Men det var måske ikke helt 
fair, for det betyder virkelig meget for os 
at vinde den pokal, og vi har faktisk haft 
det ret svært i præcis den her turnering, 
hvor vi kun har vundet 1 gang tidligere. 

René Antonsen:

Det er nu, det spidser til 
Han er den mest vindende spiller i Aalborg Håndbold-trøjen med fem DM-titler, en pokaltriumf 
og tre Super Cup titler. Nu jagter den 30-årige stregspiller endnu et trofæ med klubben, og 
anføreren tror på tingene, da pilen peger op ad for det stjernespækkede hold.   

Så det antal vil vi meget meget gerne for-
doble. Og jeg kan da huske sidst, hvor vi 
vandt, hvor meget det betød for os, og for 
vores direktør, der var helt oppe at køre. 
Så det vil vi meget gerne gentage.  
For at nå dertil skal I først forbi 
Mors-Thy Håndbold, som I faktisk har 
revanche til gode mod fra sidste års 
finale. Betyder revanche-delen noget 
for jer, og hvordan skal I komme forbi 
dem denne gang?
– Selvfølgelig vil vi gerne revanchere os 
og vaske den plet af, men det fylder nu 
ikke så meget i vores tilgang til kampen. 

Vi føler os vældig klar på opgøret, hvor 
vi har haft god tid til at forberede os, og 
lysten til at vinde er enorm. Mors-Thy har 
spillet en god gang håndbold efter pau-
sen, men det har vi nu også. Vi er helt klar 
til dem.
Til sidst – har du en hilsen til jeres 
fans?
– Vi glæder os helt vildt til at spille foran 
dem i Boxen. Vores fans betyder sinds-
sygt meget for os. De er med os hele 
vejen og møder altid talstærkt op, og at 
se de mange røde trøjer, giver os bare 
et kick! 
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erhvervsrejser
sportsrejser

Peter Kjærgaard
Direktør
Tlf. 96 10 10 50
Peter@rejsechefen.dk

Vi får dig i mål over alt i verden – 
døgnet rundt, året rundt

Rejsechefen er den optimale samarbejdspartner, når virksomheder sender  

nøglemedarbejdere, og idrætsforbund sender atleter og spillere ud i verden.  

 

Rejsechefen kender vigtigheden af præcision og fokus. Vi får erhvervsfolk  

og sportsfolk i mål over alt i verden – døgnet rundt, året rundt.

Rejsechefens medarbejdere har mange års erfaring og er  

blandt de mest erfarne i branchen for erhvervsrejser og sportsrejser.

I mål uden omveje

Gartnerivej 11     DK-7500 Holstebro  Rolighedsvej 30, 1. sal     DK-7400 Herning  CVR-nr. 26927021  Rejsegarantifonden medlemsnr. 1525

T +45 9740 4311  erhverv@rejsechefen.dk  sport@rejsechefen.dk  rejsechefen.dk

 1. Simon Gade
 2. Benjamin Jakobsen
 3. Jonas Samuelsson
 4. Aron Pálmarsson
 6. Sebastian Barthold
 7. Felix Claar 
8. Jesper Nielsen
9. Sebastian Henneberg

11. Lukas Sandell
13. Nikolaj Læsø  
15. Andreas Holst
16. Mikael Aggefors
17. Martin Larsen
19. Kristian Bjørnsen
21. Henrik Møllgaard
22. René Antonsen
23. Buster Juul

Cheftræner: Stefan Madsen
Assistenttræner: Arnór Atlason 

  HOLDOPSTILLING 
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Du har været i flot form i denne sæson 
– kan du sætte lidt ord på din egen 
indsats?
– Jeg startede rigtig fint ud i efterårs-
sæsonen, hvor jeg fik en masse tillid fra 
træneren, som jeg formåede at udnytte 
fint. Så synes jeg egentlig, at det har haltet 
lidt på seneste, men kigger jeg samlet på 
sæsonen, synes jeg, at den har været god. 
Der er ikke mange måneder tilbage 
inden du skifter til Bundesligaen. Har 
det spillet ind på din sæson, at enden 
er ved at være nær i BSH-trøjen?
– Njaee, måske en lille smule da kontrak-
ten med Hamborg skulle skrives under. 
Der var der nogle tanker om, at nu skulle 
det ske osv. Men jeg er fuldt opsat på at 
gøre min sidste tid i BSH så god som over-
hovedet mulig. Så de seneste måneder 
har det ikke fyldt så meget, der har mit 
fokus været på træning og på at præstere 
bedst muligt i kampene. 
Du nævner Hamborg som næste 
destination – hvorfor faldt valget på 
dem?
– Det er en klub, der er på vej tilbage mod 
toppen, og det er et rigtig spændende 
hold, der spiller en god gang håndbold. 
Byen er også fed, og jeg glæder mig til at 
lære den bedre at kende, mens jeg på det 
sportslige plan også tror på, at jeg kan få 
godt med spilletid og bidrage til at gøre 
klubben endnu bedre. 
Hvad har været det bedste – og det 
værste i din tid hos BSH?
– Det er svært at svare på. Der har været 
mange fede ting i mine snart seks sæso-
ner i klubben. Jeg startede lidt sløjt ud og 
kom hertil skadet i et Champions League 

år, men nåede dog at spille med i et par 
kampe. Især opgøret mod Kiel på udeba-
ne står som en kæmpe oplevelse for mig, 
hvor vi vinder, og jeg spiller en halvleg 
cirka. På negativ-siden har vi været i tre 
finaler i min tid i klubben, hvor vi har tabt 
dem alle, og det er selvfølgelig ikke rart. 
Omvendt kan man sige, at vi har nået tre 
finaler og været med i alle DM-semifina-
lerne i mine år, så det er selvfølgelig også 
en præstation, selvom en løftet pokal ville 
have været prikket over i’et.
Som klub har I været pokalfinalen fire 
gange før, men aldrig vundet – hvor 
stor en forløsning vil det være for jer 
at hjemtage trofæet?
– Det kan jeg næsten ikke beskrive. For 
mig personligt vil det betyde sindssygt 
meget at kunne slutte af med et trofæ. 
Med klubbens briller på, så har det også 
kæmpe betydning. Fire finaler, som du 
siger, er mange at stå i og mange at tabe, 
så det ville være fantastisk at få en femte 
mulighed og i sidste ende at kunne løfte 
trofæet.
I skal op mod GOG i semifinalen – 
hvordan skal I tackle den opgave?
– Jamen lige nu er det vel den største 
opgave, der er at tackle i Danmark. De 
har vundet utrolig mange kampe, men 
jeg synes, at de gange vi har mødt dem i 
sæsonen, der har vi spillet rigtig tæt med 
dem, og tabt med 1 mål i hver kamp. Da 
vi mødte dem i GOG, haltede vi dog no-
get efter, og der var det måske fair nok, 
at vi ikke tog to point, men i den seneste 
kamp på hjemmebane, der skulle vi have 
vundet. Vi spillede bedre end dem, så jeg 
føler faktisk, at vi har opskriften klar på at 

Jacob Lassen:

Vi har opskriften klar
6 sæsoner i BSH-trøjen nærmer sig sin ende for Jacob Lassen, der startede skadet ud i klub-
ben, men endte som en kæmpe profil. Inden turen går til Bundesligaen til sommer, vil den 
26-årige højre-back gøre alt for at slutte sin tid i klubben af med et trofæ. 

slå dem. Som minimum skal vi give os selv 
fuldt ud og formindske de dårlige perio-
der i kampen og prøve at holde fokus i 60 
minutter. Gør vi det, ser jeg fine mulighe-
der for at komme til finalen. 
Sidste spørgsmål – har du en hilsen til 
jeres fans?
– Jeg håber, at de kommer til at overdøve 

de andre holds fans. Det betyder virkelig 
meget med støtten fra dem, og det vil 
give os de ekstra procenter, som vil løfte 
vores spil på banen. Så fuld gas, så er der 
ild i øjnene hos os, og større chance for 
at vi i første omgang slår GOG, og så kan 
alt ske!
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FNs 17 verdensmål skal bruge al den opmærksomhed og støtte, de kan få. 
Grundfos går særligt op i Mål 6 – Rent vand og sanitet og Mål 13 – Klimaindsats. 

Disse mål er vigtige for os, fordi omkring 785 millioner mennesker på verdensplan 
ikke har adgang til rent vand, mens verdens udledning af CO2 og øvrige gasser er 

fordoblet på blot 30 år*. Det medfører klimaforandringer, som påvirker os alle. 
Men handler vi sammen, kan vi gøre noget ved det. 

Gode løsninger findes derude. Og ved at benytte os af dem,  
kan vi bruge vores værdifulde ressourcer mere effektivt og bæredygtigt. 

Lad os vinde kampen sammen 
#FOROURWATER #FOROURFUTURE

Læs mere om, hvordan Grundfos støtter FNs 17 verdensmål på 
Grundfos.com/goal6and13

*UN Sustainable Development Goals http://www.un.org/sustainabledevelopment/

VI KAN IKKE 
VINDE UDEN MÅL 
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1. Johan Sjöstrand
2. Ludvig Hallbäck
4. Patrick Boldsen
7. Nikolaj Øris Nielsen
9. Jacob Lassen

10. Jeppe Gade
14. Alexander Lynggaard
15. Mads Kjeldgaard Andersen
16. Mikkel Løvkvist
19. Rene Toft Hansen
20. William Bogojevic
21. Sebastian Skøtt
22. Aksel Horgen
23. Henrik Tilsted
25. Sasser Sonn
28. Matthias Birkkjær
45. Emil Larsen

Cheftræner: Patrick Westerholm
Assistenttræner: Simon Sørensen

  HOLDOPSTILLING 
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I har imponeret stort i denne sæson i 
HTH Herreligaen, på den europæiske 
scene og er nu også klar til Santander 
Final4. Hvad er det, der er lykkedes så 
godt for jer?
– Vi har egentlig bare bygget videre på 
forrige sæson, hvor vi fik nogle spillere ind 
med rigtig meget erfaring. Det har bety-
det meget for os at have dem i truppen, 
og så synes jeg altid, at vi er meget vel-
forberedte på kampene. Vi har en virkelig 
dygtig trænerstab, der formår at sætte 
os godt op til kampene, og vi er klar tak-
tisk på, hvad vores modstandere kommer 
med. Vi har også fået trænet virkelig godt 
i år, og jeg føler egentlig, at vi mange gan-
ge har været et lille skridt foran de andre. 
I fik brudt pokaltørken for halvanden 
år siden med Santander Cup sejren. 
Kan du sætte lidt ord på den 

forløsning med tanke på, de meritter 
klubben tidligere har haft?
– Ja, det er rigtigt, at der hviler noget 
særligt over klubben med alle de pokaler 
gennem tiderne. Men det er noget, jeg 
har fået fortalt, og ikke selv har oplevet, 
da jeg var meget lille, dengang klubben 
vandt mange trofæer. Men selvfølgelig 
kunne man mærke på de folk, der har væ-
ret længe omkring klubben, at Santander 
Cup sejren oppe i Holstebro betød helt 
vildt meget. For mig var det ligesom den 
første pokal med det nye GOG, kan man 
sige, og det var kæmpestort at være med 
til. Jeg håber rigtig meget på, at vi kan 
gentage den sejr, og vi tror rigtig meget 
på os selv. Vi kommer også med relativt 
friske ben til Final4, da vi har haft nogle 
fridage i sidste uge. Så vi er klar til at løbe 
stærkt og forhåbentlig gå hele vejen. 

Emil Lærke: 

Vi er klar til løbe stærkt og gå hele vejen!
GOG og Emil Lærke har gang i en forrygende sæson, hvor holdet har muligheden for at vinde 
hele tre trofæer. Det første kan komme i hus i denne weekend, og det går den 22-årige venstre 
back benhårdt efter, da han for alt i verden gerne vil slutte af på bedst mulig vis i den gule 
trøje, inden turen går sydpå til Bundesligaen til sommer.

I skal i første omgang op mod 
Bjerringbro-Silkeborg – hvordan skal I 
gribe den kamp an?
– Vi har spillet nogle rimelig spændende 
kampe mod dem i år, så det bliver ikke no-
gen nem opgave. De har en masse rutine 
i truppen, og det kan indimellem være 
svært at spille i mod. Men vi ser utrolig 
meget frem til at kampen, og føler, som 
nævnt, at vi er godt forberedt på dem, 
så vi har helt sikkert en fornuftig chancen 
mod dem. 
Du skifter selv til sommer til 
Bundesligaen og Lemgo. Kan du sætte 
lidt ord på det skifte?
– Jeg har haft en følelse i maven om, at der 
skulle til at ske noget nyt for mig. Jeg hav-
de kontraktudløb her til sommer, så jeg 
fik snakket med lidt forskellige klubber og 
endte så med at vælge Lemgo. Gennem 
det sidste års tid har jeg fået vist mig ok 
frem ude på den europæiske scene, og 
jeg har bare kunnet mærke, at jeg gerne 
ville opleve i min karriere at spille i verdens 
nok stærkeste liga. Men først og fremmest 
vil jeg gøre alt for at slutte af med så man-
ge trofæer som muligt i GOG-trøjen, hvor 

vi har muligheden for at vinde tre. 
Hvordan med dine 
landsholdsambitioner?
– Jeg ville lyve, hvis jeg sagde, at jeg ikke 
ville spille på landsholdet. Jeg føler måske 
også at min vej til at komme på landshol-
det, bliver en smule kortere ved, at jeg nu 
skifter til Bundesligaen, og det var også 
en af mine overvejelser inden skiftet til 
Lemgo. Jeg føler også, at jeg har fået lagt 
et lag på i forhold til, at jeg nu også spiller 
midterforsvarer, så det er måske endnu 
et skridt i retning af landsholdet. Jeg ved 
godt, at det er et langt og sejt træk, men 
jeg er ung endnu, så forhåbentlig sker det 
en dag.
Til sidst – har du en hilsen til jeres 
fans?
– Vi er kendt for at have rigtig mange fans 
med, og de betyder vildt meget for os. 
De skaber altid en kanon stemning, og 
jeg kan huske sidste år i Boxen, hvor der 
var fuld smæk på i det gule hjørne. Det 
var fantastisk, og jeg håber. at det samme 
gentager sig i denne weekend, for vi vil 
meget gerne have al den hjælp, vi kan få 
til at vinde pokalen igen.
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  HOLDOPSTILLING 
2. Simon Pytlick
4. Anders Beuschau 
5. Lasse Pedersen 
6. Mathias Rhode Larson 
9. Jerry Tollbring 

10. Christoffer Dreyer 
11. Emil Madsen 
12. Matthias Rex 
14. Lukas Lindhard Jørgensen 
15. Emil Lærke 
16. Viktor Gisli Hallgrimsson 
17. Oscar Bergendahl 
19. Mathias Gidsel 
21. Kasper Kildelund 
22. Anders Zachariassen 
23. Joachim Lyng
29. Hjalte Lykke 
30. Torbjørn Sittrup Bergerud
31. Viktor Vlastos
34. Morten Olsen
43. Emil La Cour
77. Frederik Clausen

Cheftræner: Nicolej Krickau 
Assistenttræner: Keld Vilhelmsen 
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Santander Consumer Bank
er stolt sponsor af Santander Cup

Vi har siden 2015 været stolt hovedsponsor af 
den danske pokalturnering i håndbold for damer 
og herrer, bedre kendt som Santander Cup. 

Vi er mindst lige så stolte over at have en førende position på det danske marked 
for billån og privatleasing, primært gennem bilimportører og bilforhandlere, for 
det betyder, at vi kan tilbyde attraktiv og fleksibel finansiering og leasing til alle 
håndboldelskere i Danmark.

Du kan altid spørge din bilforhandler om mulighederne for  
at finansiere din næste bil hos Santander eller læse mere på  
www.santanderconsumer.dk


